

海洋网联船务(中国)有限公司

Ocean Network Express (China) Ltd.

中国上海市黄浦区黄陂南路 838 弄 中海国际中心 A 座 5/6 楼

关于 2023年春节期间出口免用箱通知

尊敬的客户:

春节将至,为了帮助您更好地安排出货计划,我司现决定对于华中、华北地区出口的线上和线下货物,免除2023年1月21日至2月3日期间所有箱型的用箱费用。原有的免用箱政策在此次免除后将继续有效。

感谢您对我司一直以来的支持! 如有疑问,请与我司当地公司联系,以获取更详细的信息,谢谢!

顺祝商祺!

海洋网联船务(中国)有限公司 2022年12月31日

For cargo to/from Europe/Mediterranean:

Latest Basic Ocean Freight rates, Bunker Related Charges, THCs (origin or destination), Security Related charges, Peak Season Surcharges (if applicable) can be accessible at our website:

https://eua.one-line.com/standard-page/europe-fak-ocean-tariff https://ecomm.one-line.com/ecom/CUP_HOM_3116.do https://eua.one-line.com/standard-page/eua-local-surcharges



海洋网联船务(中国)有限公司

Ocean Network Express (China) Ltd.

中国上海市黄浦区黄陂南路 838 弄 中海国际中心 A 座 5/6 楼

December 31, 2022

Export Detention Exemption For 2023 Chinese New Year

Dear Valued Customers,

In conjunction with the Chinese New Year festival, we are pleased to announce that ONE hereby agreed to the exemption of export detention free time from January 21st, 2023 to February 3rd, 2023 and this exemption is applicable to all export shipments from North and Central China for all equipment types. During this period, there will be no detention charges incurred for both offline and online export bookings, and the original free time shall be valid even after this exemption.

We hope the exemption will facilitate your shipment's arrangements during this festive period. Thank you for your continued support and choosing Ocean Network Express (ONE) to cater to your needs.

Should you have any questions, please contact our local offices to obtain the details.

Yours faithfully,

Ocean Network Express (China) Ltd.

For cargo to/from Europe/Mediterranean:

Latest Basic Ocean Freight rates, Bunker Related Charges, THCs (origin or destination), Security Related charges, Peak Season Surcharges (if applicable) can be accessible at our website:

https://eua.one-line.com/standard-page/europe-fak-ocean-tariff https://ecomm.one-line.com/ecom/CUP_HOM_3116.do https://eua.one-line.com/standard-page/eua-local-surcharges

Other charges such as local charges and contingency charges may apply.